



MONCTON

PUBLIC NOTICE/AVIS PUBLIC

Date: July 13, 2022

RE: Conditional use

Rodney Trites, 870 Ryan Street, Moncton NB (PID 70350269) a conditional use to allow fill in excess of 1m as per Section 21. (File 22-44377)

Please take note that the Planning Advisory Committee will consider the above-noted request at its next monthly meeting on **July 27th, 2022** at 5:30 PM. The meeting will take place in the Council Chambers, Moncton City Hall, 655 Main Street, Moncton.

You may attend the meeting to make representation on the matter.

Only the material submitted with the application can be viewed during our regular office hours, Monday through Friday, 8:30 a.m. to 4:30 p.m. or on the website at:

<https://www.moncton.ca/lets-do-business-zoning-planning-urban-planning/planning-advisory-committee>

Should you have any questions, do not hesitate to contact Erin Sauve, Planner at 902-536-0965 or email erin.sauve@wsp.com

Date : le 13 juillet 2022

OBJET : Usage conditionnel

Demande de Rodney Trites au 870, rue Ryan, Moncton, N.-B. (NID 70350269) une demande d'usage conditionnel pour permettre le remplissage de plus de 1 m conformément à l'article 21. (Dossier 22-44377)

Nous aimerions vous informer par la présente que le Comité consultatif d'urbanisme examinera la demande susmentionnée lors de sa réunion mensuelle du **27 juillet 2022** à 17 h 30. La réunion aura lieu dans la salle du conseil de l'Hôtel de Ville de Moncton, au 655, rue Main, à Moncton.

Vous êtes invités à vous présenter devant le comité si vous le désirez.

Seuls les documents soumis lors de la demande peuvent être consultés du lundi au vendredi, de 8 h 30 à 16 h 30, ou sur le site Web suivant :

<https://www.moncton.ca/fr/moncton-ouverte-au-monde-des-affaires-zonage-et-urbanisme-service-durbanisme/comite-consultatif>

Si vous avez des questions, n'hésitez pas à communiquer avec Erin Sauve, urbaniste, par téléphone au 902-536-0965 ou par courriel erin.sauve@wsp.com



LEGEND / LÉGENDE

 PID / NID 70350269

1: 2,000

